

Circular 15 Pesticide Residues in Food Regulation (Cap. 132CM)
<IMPORTANT>

Please note that Pesticide Residues in Food Regulation (Cap.132CM) takes effect from 1 August 2014. The Regulation imposes the maximum concentration of specified pesticide residues permitted in specified food commodities. It also stipulates that unless the consumption of the concerned food is not dangerous or prejudicial to health, the import or sale of any food found to contain pesticide residues, except for exempted pesticides specified in the Regulation, is an offence under the Regulation which attracts a maximum penalty of \$50,000 fine and 6-month imprisonment. For compliance with the requirements of this Regulation, Exhibitors may refer to the Guidelines published by the FEHD and the Centre for Food Safety which can be browsed at the following link:

http://www.cfs.gov.hk/english/whatsnew/whatsnew_fstr/whatsnew_fstr_21_Pesticide.html.

Hong Kong Trade Development Council

通告 15 食物內除害劑殘餘規例（香港法律第 132CM 章）<重要通知>

請注意《食物內除害劑殘餘規例》（香港法律第 132CM 章）自 2014 年 8 月 1 日起實施。該規例規定在食物類商品內指定的除害劑殘餘的最高濃度，同時規定只有在食用含有除害劑殘餘（該規例指定豁免的除害劑除外）的食物不會損害健康的情況下，才會容許有關食物的進口或銷售。違反該規例所訂的罪行最高可被判處 5 萬元罰款和 6 個月監禁。就如何符合該規例的要求，參展商可參閱食環署及食物安全中心公佈的指引，有關指引可瀏覽以下網址：

http://www.cfs.gov.hk/english/whatsnew/whatsnew_fstr/whatsnew_fstr_21_Pesticide.html

香港貿發局